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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 en CDA inzake overlast dump-fietsen, foutgeparkeerde fietsen en  

verpaupering van de binnenstad 

 

Geacht college, 

 

D66 Maastricht en CDA Maastricht zijn voorstander van fietsers in de stad. Echter dit betekent dat er betere 

voorzieningen en faciliteiten gerealiseerd moeten worden zodat fietsers op meer plekken in de stad hun fiets veilig 

kunnen parkeren en de overlast van dumpfietsen en/of foutgeparkeerde fietsen verminderd. 

 

Daarom hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Hoeveel meldingen van dumpfietsen en/of foutgeparkeerde fietsen zijn er het afgelopen jaar 

binnengekomen bij de gemeente?   

2. Wat is de stand van zaken wat betreft het uitbreiden van het aantal fietsenstallingen?    

3. Bent u bereid om het aantal fietsrekken op hotspots met name in de binnenstad uit te breiden? Zo ja, waar 

en op welke termijn. Zo nee, waarom niet? 

4. Welke stappen onderneemt het college momenteel om foutgeparkeerde fietsen te verminderen? 

5. Bent u bereid om -al dan niet tijdelijk- extra handhaving in te zetten tegen dumpfietsen en/of foutgeparkeerde 

fietsen in de openbare ruimte om daarmee de veiligheid te verbeteren?   

6. Hoe goed worden de fietsenstallingen in het jaar 2022 en 2023 bezocht? Graag per locatie de aantallen per 

kwartaal weergeven.  

 

 

Tevens ontvangen wij de laatste tijd foto’s doorgestuurd van ondernemers in de (binnen)stad van zwerfafval, 

overvolle prullenbakken, foutgeparkeerde fietsen en bedelaars die ingezet worden door criminele bendes. 

Ondernemers geven aan dat er niet adequaat op gereageerd wordt als zij hiervan een melding maken en hebben 

zorgen om de verpaupering van de binnenstad. Wij beamen dit probleem. Meestal zetten wij deze berichten direct 



  
door naar de desbetreffende wethouder of de burgemeester en wordt het probleem vrijwel direct aangepakt, maar 

dit is natuurlijk geen structurele oplossing. Ook niet iedere ondernemer staat in direct contact met een raadslid.  

 

Daarom hebben wij de volgende vragen: 

 

7. Herkent u deze problemen en constateert u ook een algehele toename? 
8. Hoeveel meldingen per onderwerp zijn er de afgelopen jaar binnengekomen? Zou u dat per onderwerp 

kunnen uitsplitsen?  

9. Voldoet de huidige capaciteit bij handhaving en de reinigingsdienst om de verpaupering van de binnenstad 
tegen te gaan? Zijn beide diensten op volledig sterkte?  

10. Hoe denkt u de huidige capaciteit beter te kunnen inzetten? Welke prioritering heeft de handhaving en de 
reinigingsdienst?  

11. Lopen er acties om de capaciteit uit te breiden? Zo ja, welke?  
12. Hoe vindt u dat u dat het meldingssysteem via de gemeente-app functioneert? Is hier ook een  

‘klanttevredenheidsonderzoek’ van of op welke manier wordt dit beoordeeld? 
13. Kunt u in gesprek gaan met het Centrummanagement om dit te bespreken en samen met CMM een avond 

organiseren voor ondernemers om in gesprek te gaan hierover?  
 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Nol Beckers   Paul van de Kandelaar      

Raadslid   Burgerlid      

 

 

 

 


